
posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym RG które odbyło się 
w dniu 23 lipca 2018 r.

Posiedzenie trwało od godz. 1000 do 1050

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Rosa Sławomir - przewodniczący komisji

2. Kaczmarczyk Marcin - członek komisji

4. Marcinkiewicz Andrzej - członek komisji

5. Klusek Ryszard - członek komisji

6. Rasiński Tomasz - członek komisji

W posiedzeniu uczestniczyli: p. Radosław Korzeniewski -  Wójt, p. Zenon Zadrożny 
- Zastępca Wójta, p. Patrycja Piotrowska- inspektor ds. zagospodarowania przestrzennego 
i geodezji.

Posiedzenie komisji otworzył p. Rosa Sławomir, powitał zebranych i przedstawił porządek 
posiedzenia:

Protokół Nr 34

1. Przedstawienie i zaopiniowane projektów uchwał.

2. Zaopiniowanie zmian w budżecie gminy leżących w kompetencji komisji.

3. Rozpatrzenie podań.

4. Wolne wnioski.

Przebieg posiedzenia. 

Ad.l.

Pani Patrycja Piotrowska przedstawiła komisji projekty uchwał w sprawie:

- ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 
nieruchomości w wyniku podziału dokonanego na wniosek właściciela nieruchomości;

- ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 
nieruchomości spowodowanego budową urządzeń infrastruktury technicznej.



Komisja jednogłośnie podjęła decyzje o nie podjęciu wyż.wym. uchwał. 
Do powyższej wypowiedzi odniósł się Pan Zenon Zadrożny ,iż również nie jest za podjęciem 
projektów uchwał.

Ad.2

Proponowane zmiany do budżetu gminy zostały przedstawione przez p. Zenona 
Zadróżnego. W ramach kompetencji komisji omówiono przeniesienie inwestycji budowy 
zatoki w miejscowości Czarnów na rok bieżący. Komisja jednogłośnie opowiedziała się 
za wprowadzeniem ww. zmian.

Ad.3

Przewodniczący Komisji odczytał wniosek od Państwa Łukasza i Katarzyny 
Kamińskich w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dot. działki nr 332/34, obręb Dąbrówka. Komisja jednogłośnie stwierdziła o przygotowaniu 
na kolejne zebranie komisji projektu uchwały o zmianę miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w wyz. wym. obrębie.

Pan Zenon Zadrożny odczytał podanie od p. Sławomira Rosy w sprawie naprawę 
dachu strażnicy OSP w Chajętach. Komisja zapoznała się ze wstępnym kosztorysem 
naprawy dachu objętym na kwotę 70 000 zł. W tej sprawie członkowie komisji proponują 
przygotować stosowny wniosek o ujecie tego zadania w budżecie na następny rok.

Klusek Ryszard P.. L Z
Rasiński Tomasz .


